第六届中国（深圳）国际珠宝首饰设计大赛报名表

6th China (Shenzhen) International Jewelry Design Contest Application
此表格以中文或英文填写 Please fill the application in English or Chinese.
此表格上的数据只会作为该[国际珠宝首饰设计大赛]的甄选之用，所有数据保密。

All information is kept by the contest for reference only, and confidential.

作品数据 Works Information
作品名称 Name of the Works                                                    

组别Group: 专业组Professional Group □  学生组Student Group □
编号 Serial No         （组委会填写Official Used Only）       
首饰类别：手镯/手链/胸针/戒指/耳环/项链/吊坠/套装(请删划不适用者)
Works Category:  Bangle /Bracelet /Brooch /Ring/Earrings / Necklace /Pendant /Set (Please delete unselected.)

其他 Others                           （请注明 Please specify here.）

图纸比例Drawing scale：                         

材料说明 Material Specification


设计概念及特色（中文说明不超过200字）Design theme with feature descriptions.  (Within 300 words if specifying in English.)


个人资料 Personal Information
编号 Serial No         （组委会填写Official Used Only）

中文姓名Chinese Name               

英文姓名English Name(姓First Name)                 （名Last Name）           
通讯地址 Postal Address                                                          

身份证号码ID No.                                                                                                                               

省份Province           国籍Nationality         邮编Postal Code          

电话Tel No.       -               手机 Mobile No.                            

传真 Fax        -                  电子邮箱E-mail                               
公司名称Company Name                                                     

职业Profession                                                                  

行业资历Experience                                                             

声明 Statement

本人声明报名表上的数据真实而全面。

Here all information above are true and complete.

本人保证所提交的作品是从未公开发表的原创作品，且不会侵犯他人持有的知识产权。

Here guarantee the works are the original for the Contest, and unpublished and free from affecting others’ intellectual property rights.

本人明了各项参赛条款，并同意和遵守。

Here understand and accept the rules on the Contest, and obey all of them.

本人同意主办机构随时更改比赛规则和其他事项安排。

Here accept all changes made by the organizer, including Contest rules and arrangement at any time.

本人同意主办机构有权将本人大赛作品予以宣传、展览，获奖作品之版权及制作权归主办方所有。

Here agree that organizers hold all using right of the Works, including promotion, exhibiting and manufacturing once the works is selected and awarded.
6．本人不会在图纸上注明任何有关作者的信息。

Don’t indicate any information about the writer in the drawings.
□  同意 Agree（请在空格内填√ Please click here.）

签署 Signature                              日期 Date                      

参赛细则见大赛简介。报名表可在深圳珠宝网（www.0755zb.com）、深圳市金银珠宝创意产业协会官网（www.baochuangxie.org）或微信公众号“宝创协”后台回复【第六届】下载，作品收录地址：zbinsz@0755zb.com，参赛者须于2019年4月5日之前将报名表连同设计图或视图光盘邮寄到大赛组委会作品收录办公室（深圳市罗湖区贝丽南路48号金丽国际珠宝交易中心一期六楼深圳珠宝协会），信封面注明【第六届中国（深圳）国际珠宝设计大赛】。

咨询电话：0086-755-25613044/2562 2358

Please refer to the Contest Instruction for details. You can download this application form on the Contest official website www.0755zb.com / Shenzhen Gold & Silver Jewellery Creative Industry Association (www.baochuangxie.org) or wechat “Baochuangxie” by replying keywords “SIX”, Please send your works before April 5 2019 to following address by post or email.Attn.: “6th China Jewelry Design Contest” Committee
Add.:  Shenzhen Gold Jewelry Association

Floor 6, Jin Li International Jewelry Trading Center, No.48, Beili South road, Luohu District, Shenzhen, China

Hotline: 0086-755-25613044/2562 2358

E-mail：zbinsz@0755zb.com  
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